
Från: FBL Diariet <diariet.rs@regionjh.se>
Till: FBL Platina RS <platina@regionjh.se> 
Ärende: VB: Remonthagen.
Datum: 2019-06-17 11:01:20

 
 
Från: Mats Gärd <mats.gard@regionjh.se> 
Skickat: den 17 juni 2019 10:14
Till: Hans Svensson <hans.svensson@regionjh.se>; Daniel Nilsson
<daniel.l.nilsson@regionjh.se>; FBL Diariet <diariet.rs@regionjh.se>
Ämne: VB: Remonthagen.
 
 
 

Från: Ulla Kivenjuuri <ullakivenjuuri@gmail.com>
Skickat: den 16 juni 2019 21:01
Till: Mats Gärd
Ämne: Remonthagen. 
 
Fråga till fullmäktige. 
På Remonthagen år allt i markplan och nära mellan mottagning.
fysioterapeuter,träningshall, bassäng. och övrig viktig personal. Hur är det tänkt att allt ska
vara placerat på sjukhus?
 
-- 
Med vänliga hälsningar. 
Ulla Kivenjuuri

mailto:ullakivenjuuri@gmail.com

